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Rada Gminy Jabłonna 

Radni-Sesja 

Protokół 
XII Sesja Rady Gminy Jabłonna w dniu 29.04.2025 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad 

Obrady rozpoczęto 29.04.2025 r. o godzinie 16:30, a zakończono o godzinie 18:56 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Wiesława Bogusz 

2. Łukasz Burak 

3. Liliana Dalmata 

4. Adam Klimek 

5. Ryszard Lis 

6. Agnieszka Maj 

7. Agnieszka Malec 

8. Mariusz Mielnik 

9. Grzegorz Nowak 

10. Monika Nowak 

11. Jerzy Pawelec 

12. Marcin Pielecha 

13. Kamil Skałecki 

14. Henryk Wilkołek 

15. Michał Zdunek 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jabłonna Pan Kamil Skałecki 

wypowiadając formułę „Otwieram XII sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. 

Poinformował, że sesje rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przekaz realizowany jest wraz z autodyskrypcją. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej Gminy Jabłonna oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty.  

Następnie poprosił o sprawdzenie kworum. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi niezbędne kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Nieobecny Radny: Pan Marcin Pielecha. 

Kolejno powitał Wójta Gminy Jabłonna - Panią Magdalenę Sałek-Lewczyk, Zastępcę 

Wójta Gminy Jabłonna – Pana Marcina Pastuszaka, Skarbnika Gminy Jabłonna – Panią 

Jolantę Góra, Prezesa ZZOK w Bełżycach – Pana Grzegorza Szaconia, dyrektorów, 

kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Jabłonna, 

Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Gminy Jabłonna – Panią Zuzannę Nawłatyna wraz 
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z Radnymi Młodzieżowej Rady Gminy Jabłonna, opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy 

Jabłonna – Panią Izabelę Giza, animatora Centrum Kultury Gminy Jabłonna – Pana 

Przemysława Mrowińskiego, stypendystów – Anielę Śliwińską, Błażeja Klimka, Juliusza 

Zonika, Filipa Wadowskiego oraz Aleksandra Fiszerowicza wraz z rodzicami, Panią 

mecenas Iwonę Wolińską-Szostak, inspektora ds. administracyjnych i obsługi rady 

gminy – Panią Magdalenę Pęcak, informatyka – Pana Huberta Brydę, Panie i Panów 

Radnych i Sołtysów a także wszystkich Państwa, którzy oglądają transmisję z obrad. 

Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o pracy Gminy w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy Jabłonna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy Jabłonna II kadencji za okres 

od stycznia 2024 r. do stycznia 2025 r. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Jabłonna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 

2024. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 r. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie pozostawienia petycji przeciwko reorganizacji Szkoły Podstawowej w 

Skrzynicach bez rozpatrzenia, 

 b) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Zespołu Administracyjnego 

Szkół w Jabłonnie, 

 c) w sprawie przyznania pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na „Budowę 

infrastruktury pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej Nr 2272L w miejscowości 

Chmiel-Kolonia i Skrzynice Pierwsze”, 

 d) w sprawie przyjęcia regulaminu uczestnictwa w projekcie „Budowa przydomowych 

oczyszczalni ścieków na posesjach prywatnych mieszkańców Gminy Jabłonna – edycja 

2025”, 

 e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jabłonna na 2025 rok”, 
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 f) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na 

rzecz Gminy Jabłonna, 

 g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego 

określającego zasady współpracy w ramach Innych Instrumentów Terytorialnych na 

obszarze gmin Otuliny Roztocza, 

 h) w sprawie zmian w budżecie na rok 2025, 

 i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

11. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 25.03.2025 r. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Zakończenie obrad. 

Kamil Skałecki  – poinformował, że zaproszenia na sesję wraz z materiałami zostały 

dostarczone w formie elektronicznej na tablety w dniu 22 kwietnia bieżącego roku. 

Aktualizacja materiałów nastąpiła w dniu 23 kwietnia br. Nie zgłoszono uwag co sposobu 

powiadomienia o sesji. 

Kolejno zapytał, czy ze strony Pani Wójt lub Państwa Radnych są wnioski dotyczące 

zmiany porządku obrad sesji? 

Wniosków nie zgłoszono, wobec tego stwierdził, że uznaje porządek obrad za przyjęty. 

Przystąpiono do jego realizacji.  

 

Ad. 3. Informacja Wójta o pracy Gminy w okresie między sesjami oraz z 

wykonania uchwał Rady Gminy Jabłonna. 

Magdalena Sałek-Lewczyk – zanim przeszła do przedstawienia informacji o pracy 

Wójta w okresie między sesjami, oddała głos animatorowi z Centrum Kultury Gminy 

Jabłonna.  

Przemysław Mrowiński – poinformował, że w dniu wczorajszym dotarła informacja, że 

Centrum Kultury Gminy Jabłonna otrzymało dofinansowanie w kwocie 50 000 zł. 

Powiedział również, że nieco wcześniej CKGJ otrzymało dofinansowanie w kwocie 

40 000 zł na projekt Kultura Kompleksowo. W ramach projektu będą organizowane 

seminaria dla lokalnych liderów. Zaprosił Państwa Radnych, Sołtysów, wszystkie osoby 

które współtworzą gminę i współpracują z młodzieżą, dziećmi a także seniorami do 

udziału w seminariach. 

Magdalena Sałek-Lewczyk – poinformowała, że na dzisiejszej sesji są obecni 

stypendyści z różnych obszarów sportu. 

Pani Wójt wspólnie z Panem Przewodniczącym Rady Gminy wręczyli stypendia oraz 

wyrazili uznanie dla sportowych sukcesów dzieci a także życzyli im dalszych sukcesów.  

Magdalena Sałek-Lewczyk – wskazała, że na sesji jest obecny Pan Grzegorz Szacoń 

– Prezes ZZOK w Bełżycach, powiedziała że chciałaby aby Pan Prezes przybliżył 

kwestie związane z bieżącą sytuacją dotyczącą odpadów. Dodała, że niedługo zostanie 

ogłoszony przetarg na zagospodarowanie odpadów w gminie ponieważ w sierpniu 

kończy się okres obowiązywania umowy. 
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Grzegorz Szacoń – przedstawił w formie prezentacji informację dotyczącą 

funkcjonowania ZZOK w Bełżycach. Omówił m.in. kwestie związane z kosztami jakie 

ponosi spółka, wskazując że najwyższe koszty pochłania zagospodarowanie odpadów. 

Omówił również aspekty związane z ilością odbieranych odpadów w poszczególnych 

gminach na przestrzeni ostatnich lat. W swojej wypowiedzi Prezes Szacoń zwrócił 

uwagę na obowiązujące wskaźniki dotyczące poziomu recyklingu, które gminy są 

zobowiązane osiągać. Podkreślił, że osiągnięcie wymaganych poziomów jest możliwe 

przy odpowiedniej segregacji odpadów. Zaznaczył, że właściwa segregacja ma istotne 

znaczenie nie tylko z punktu widzenia ochrony środowiska, ale również w kontekście 

ograniczenia kosztów systemu gospodarki odpadami. Poruszył również temat tzw. 

rozszerzonej odpowiedzialności producenta. Odniósł się też do problematyki 

zagospodarowania odpadów nienadających się do recyklingu, wskazując na rolę ich 

spalania jako sposobu na ograniczenie ilości odpadów trafiających na składowisko oraz 

możliwość odzysku energii. Pan Grzegorz Szacoń wspomniał również o depolimeryzacji 

jako jednej z nowoczesnych metod przetwarzania odpadów z tworzyw sztucznych. 

Kamil Skałecki – zapytał, na ile procent możliwości produkcyjnych pracuje zakład? 

Grzegorz Szacoń – wyjaśnił, że prawie 100%. Dodał również, że powstał pomysł aby 

rozszerzyć działalność zakładu o część biologicznego przetwarzania odpadów czyli tzw. 

kompostownie, jednak aby to się mogło stać potrzeba byłoby ok. 1 ha dodatkowego 

gruntu. 

W związku z brakiem dalszych pytań Państwo Radni podziękowali Panu Prezesowi za 

przybycie na sesję i udzielone informacje. Pan Grzegorz Szacoń opuścił salę narad.  

Magdalena Sałek-Lewczyk – przedstawiła informację o pracy Wójta w okresie między 

sesjami. Wersję papierową tej informacji otrzymali wszyscy Radni i stanowi ona 

załącznik do protokołu. Pani Wójt podziękowała wszystkim, którzy zaangażowali się w 

akcję sprzątania terenu gminy. Poinformowała, że zostało zebranych 7 ton odpadów – 

mniej w stosunku do poprzednich lat, co jak powiedziała, pokazuje że śmieci na terenie 

gminy Jabłonna z roku na rok jest coraz mniej, wzrasta również świadomość 

mieszkańców. Pani Wójt powiedziała o projekcie, na który gmina otrzymała 

dofinansowanie w ramach działania 8.6 dot. pieczy zastępczych i świetlic 

środowiskowych. Oznajmiła, że będzie to projekt na świetlice środowiskowe w szkołach 

– w Tuszowie, w Jabłonnie i w Piotrkowie. W ramach kolejnego projektu będzie 

utworzona świetlica środowiskowa w świetlicy wiejskiej w Jabłonnie przy remizie OSP.  

Na koniec w imieniu OSP w Chmielu Pani Wójt zaprosiła na gminny dzień strażaka 

połączony ze 100-leciem jednostki. 

 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie między sesjami. 

Kamil Skałecki – przedstawił pisma, które w okresie między sesjami wpłynęły do Rady 

Gminy: 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

- 26.03.2025 r. – do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wpłynęło oświadczenie skarżącej 

w sprawie skargi na Dyrektora ZASz; 

- 2.04.2025 r. – Lubelski Urząd Wojewódzki poinformował o wszczęciu postępowania w 

sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XI/70/2025 Rady Gminy Jabłonna z dnia 

25.03.2025 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jabłonna w części obejmującej § 

8 ust. 2 załącznika do uchwały; 

- 11.04.2025 r. – Lubelski Urząd Wojewódzki wydał rozstrzygnięcie nadzorcze 

stwierdzające nieważność w/w uchwały w części obejmującej § 8 ust. 2 załącznika do 

uchwały; 

- 15.04.2025 r. – wpłynęło pismo od Dyrektora i nauczycieli SP w Tuszowie w sprawie 

planowanej zmiany organizacji szkoły tj. arkusza organizacji na rok 2025/2026.  

- 25.04.2025 r. – wpłynęło pismo od Rady Rodziców i opiekunów uczniów SP w 

Tuszowie w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planów łączenia przedmiotów 

wiodących przedstawionych w arkuszu organizacyjnym na rok szkolny 2025/2026.  

Pan Przewodniczący poinformował, że obydwa pisma były omówione na połączonych 

komisjach rady gminy w dniu wczorajszym a odpowiedź zostanie udzielona zgodnie z 

podjętymi konkluzjami w stosownym terminie.  

- 17.04.2025 r. – wpłynęło pismo od Posłanki Parlamentu Europejskiego Pani Marty 

Wcisło oraz Radnego Sejmiku Województwa Lubelskiego Pana Wojciecha 

Sosnowskiego w sprawie prośby o rozważenie przyjęcia stanowiska popierającego 

projekt „Tarcza Wschód” oraz apelujące o jego objęcie dedykowanym finansowaniem 

unijnym. Pan Przewodniczący poinformował, że temat był omówiony na posiedzeniu 

komisji w dniu wczorajszym, decyzja nie została podjęta.  

Kolejno poinformował, że 28.04.2025 r. uczestniczył w posiedzeniu połączonych 

komisji rady gminy. Przypomniał również, że 30 kwietnia upływa termin składania 

oświadczeń majątkowych przez radnych za rok 2024. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy Jabłonna II kadencji 

za okres od stycznia 2024 r. do stycznia 2025 r. 

Kamil Skałecki – jeszcze raz powitał przedstawicieli Młodzieżowej Rady Gminy 

Jabłonna oraz opiekuna – Panią Izabelę Giza. Powiedział, że Młodzieżowa Rada Gminy 

jest miejscem, które pozwala młodym ludziom angażować się w sprawy lokalne i 

wyrażać swoje opinie na temat przyszłości gminy. Kolejno oddał głos Przewodniczącej 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodnicząca Pani Zuzanna Nawłatyna oraz Pan Artur Niedźwiadek przedstawili 

sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy Jabłonna II kadencji za okres od 

stycznia 2025 r. do stycznia 2025 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji.  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Kamil Skałecki – podziękował za przedstawione informacje. Wyraził radość z powodu 

udziału młodzieży w życiu społecznym gminy. Powiedział również, że ważną rolę w 

rozwoju tej młodzieży pełni opiekun – Pani Izabela Giza, która wkłada ogrom pracy i 

zaangażowania w rozwój Młodzieżowej Rady Gminy. Pogratulował Pani Wójt, która 

również wspiera Młodzieżową Radę. W imieniu Rady Gminy Jabłonna pogratulował i 

życzył Młodzieżowej Radzie Gminy Jabłonna dalszych sukcesów, mówiąc że z całym 

przekonaniem można powiedzieć, że Młodzieżowa Rada wnosi ogromną wartość do 

lokalnej rzeczywistości a podejmowane przez nią inicjatywy są inspiracją dla wszystkich. 

Magdalena Sałek-Lewczyk – również podziękowała i pogratulowała Młodzieżowej 

Radzie oraz Pani Izabeli Gizie. Powiedziała, że działania które realizuje Młodzieżowa 

Rada według niej będą zachętą dla kolejnych młodych ludzi, żeby startować w 

wyborach, które obędą się w styczniu.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 r. 

Marcin Pastuszak – przedstawił w/w sprawozdanie, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Poinformował, że obowiązek przedstawienia sprawozdania 

wynika z ustawy o przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Sprawozdanie jest również związane 

z realizacją Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, w ramach którego zostały zaplanowane działania profilaktyczne 

realizowane przez Urząd, Gminą Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz jednostki organizacyjne gminy Jabłonna. W ramach działań w programie wskazane 

są zadania spójne z ogólnopolską strategią rozwiązywania problemów alkoholowych i 

zaleceniami Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Przypomniał również, że działania w ramach programu są finansowane z pieniędzy 

pochodzących ze sprzedaży alkoholu na terenie gminy – z opłat przedsiębiorców a 

także z pieniędzy pochodzących ze sprzedaży tzw. „małpek”. Pan Zastępca Wójta 

poinformował również, że w ramach tych środków finansuje się m.in. psychologa i 

terapeutę uzależnień, którzy przyjmują w świetlicy w Jabłonnie-Majątek. Podkreślił, że 

coraz więcej osób korzysta z tej formy pomocy, wsparciem objęte są również osoby z 

uzależnieniami behawioralnymi. Ponadto w ramach tych środków są finansowane 

różnego rodzaju spotkania, warsztaty w szkołach i Centrum Kultury jeśli są one 

związane z profilaktyką uzależnień. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Jabłonna z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w roku 2024. 

Marcin Pastuszak – przedstawił w/w sprawozdanie, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Poinformował, że zgodnie z ustawą o działalności pożytku 
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publicznego co roku rada gminy ma obowiązek podjęcia uchwały dotyczącej programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi na kolejny rok kalendarzowy. Jest też 

możliwość podjęcia programu wieloletniego, który w naszej gminie funkcjonuje na 3 lata. 

Wskazał, że ustawa ta nakazuje również coroczne przedstawiać sprawozdanie z 

realizacji tego programu za poprzedni rok. Pan Marcin Pastuszak poinformował, że w 

2024 r. na terenie gminy było zarejestrowanych 30 organizacji pozarządowych. W 

ramach współpracy co roku zabezpieczone są kwoty na konkursy dla organizacji 

pozarządowych, w ubiegłym roku były ogłoszone następujące konkursy: na działania w 

zakresie sportu, w zakresie działań kulturalnych, 2 konkursy były ogłoszone na wkłady 

własne, dodatkowo ogłoszone były konkursy w ramach środków z Funduszu 

Solidarnościowego przekazywanych przez Wojewodę Lubelskiego na zadania „Opieka 

wytchnieniowa” i „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej”. 

Kamil Skałecki – powiedział, że nieliczne organizacje pozarządowe starają się 

pozyskiwać środki zewnętrzne, zaproponował aby zachęcać organizacje do 

podejmowania prób pozyskania takich środków. 

Marcin Pastuszak – powiedział, że konkursów jest dużo. Wskazał, że organizacje 

mogą zwracać się do urzędu o pomoc. 

 

Ad. 8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 r. 

Katarzyna Ostrowska-Paździor – poinformowała, że przygotowanie w/w dokumentu 

jest obowiązkiem wynikającym z ustawy o pomocy społecznej. Jest to dokument 

statystyczny, zawierający różne tabele porównawcze. Został on przygotowany przy 

użyciu Centralnej Aplikacji Statystycznej prowadzonej przez Ministerstwo Rodziny i 

Polityki Społecznej. Podczas omawiania dokumentu Pani Kierownik poinformowała m.in. 

że w domach pomocy społecznej w ubiegłym roku przebywało 4 mieszkańców gminy, co 

wygenerowało łączny koszt roczny 191 142 zł. Pani Kierownik powiedziała, że w 2024 r. 

ze wsparcia asystenta rodziny korzystało 9 rodzin, dla porównania wspomniała, że w 

2023 r. korzystało 6 rodzin a w 2022 r. – 5. Pani Kierownik wskazała, że tendencja 

wzrostowa jest spowodowana głównie wzrostem problemów funkcjonowania w rodzinie.  

W 2024 r. zasiłek rodzinny pobierało 71 rodzin, w stosunku do 2023 r. liczba rodzin 

korzystających z zasiłków zmniejszyła się o 23. Wytłumaczyła, że jest to związane m.in. 

ze stałym wzrostem najniższego wynagrodzenia.  

Kamil Skałecki – powiedział, że dokument ten był szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu połączony Komisji. Zapytał, czy są pytania ze strony Państwa Radnych do 

przedstawionej informacji? 

Pytań nie zgłoszono 

 

Ad. 9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Nie złożono interpelacji ani zapytań.  
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Ad. 10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie pozostawienia petycji przeciwko reorganizacji Szkoły Podstawowej w 

Skrzynicach bez rozpatrzenia 

Kamil Skałecki – projekt tej uchwały został przedstawiony radzie gminy na podstawie 

analizy i zaopiniowania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, wobec tego poprosił o 

odczytania uzasadnienia Przewodniczącą Komisji – Panią Lilianę Dalmata. 

Liliana Dalmata – powiedziała, że Komisja podjęła decyzję o pozostawieniu petycji bez 

rozpatrzenia oraz odczytała treść uzasadnienia do projektu uchwały.  

Jerzy Pawelec – powiedział, że są sprawy, które dla społeczności lokalnej stanowią 

bardzo poważny problem i takie względy jak względy formalne jeżeli chodzi o ten rodzaj 

petycji złożony rzez grupę osób nie powinien być przesłanką do nierozpatrzenia tej 

petycji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/75/2025 w sprawie pozostawienia petycji przeciwko 

reorganizacji Szkoły Podstawowej w Skrzynicach bez rozpatrzenia 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Kamil Skałecki, 

Henryk Wilkołek 

PRZECIW (3) 

Agnieszka Malec, Jerzy Pawelec, Michał Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/75/2025 została podjęta 11 

głosami za, przy 3 głosach przeciw. 

 

b) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Zespołu 

Administracyjnego Szkół w Jabłonnie 

Kamil Skałecki – poinformował, że skarga była rozpatrywana przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji poprosił zatem o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji – Panią 

Lilianę Dalmata.  

Liliana Dalmata – Komisja postanowiła o uznaniu skargi za bezzasadną. Następnie 

odczytała treść uzasadnienia do projektu uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/76/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora 

Zespołu Administracyjnego Szkół w Jabłonnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Pawelec 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1)  

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/76/2025 została podjęta 13 

głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

 

c) w sprawie przyznania pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na „Budowę 

infrastruktury pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej Nr 2272L w 

miejscowości Chmiel-Kolonia i Skrzynice Pierwsze” 

Magdalena Sałek-Lewczyk – powiedziała, że projekt tej uchwały to odzwierciedlenie 

tego co znalazło się w budżecie zarówno gminy jak i powiatu na 2025 r. W planie Powiat 

Lubelski ma zaprojektowanie odcinka ciągu pieszo-jezdnego w miejscowości Chmiel-

Kolonia i Skrzynice Pierwsze w ciągu drogi 2272L. Przypomniała, że gmina planuje 

wykonać odcinek ciągu pieszo-jezdnego w Chmielu Pierwszym - zarówno projekt jak i 

są budowę. Natomiast Powiat ma w planach wykonanie dokumentacji technicznej a 

później po pozyskaniu środków zewnętrznych wybudowanie chodnika. W związku z tym 

Pani Wójt poinformowała, że w 2025 r. planowane jest zaprojektowanie tego ciągu od 

Skrzynic droga tzw. „Dziesiątka” do ośrodka zdrowia w Chmielu.  

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/77/2025 w sprawie przyznania pomocy finansowej Powiatowi 

Lubelskiemu na „Budowę infrastruktury pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej Nr 

2272L w miejscowości Chmiel-Kolonia i Skrzynice Pierwsze” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała nr XII/77/2025 została podjęta 14 

głosami za tj. jednomyślnie.  

 

d) w sprawie przyjęcia regulaminu uczestnictwa w projekcie „Budowa 

przydomowych oczyszczalni ścieków na posesjach prywatnych mieszkańców 

Gminy Jabłonna – edycja 2025” 

Magdalena Sałek-Lewczyk – wyjaśniła, że pierwotnie był plan, aby złożyć wniosek do 

PROW w nową perspektywę unijną, jednak nabór ma rozpocząć się dopiero w grudniu. 

W związku z tym, że Gmina ma do wydania środki na kanalizację, a w ramach KPO 

otrzymaliśmy zbyt mało punktów, aby tą kanalizację wybudować, zostało zmienione 

zadanie i z tych 2 mln zł zostanie wybudowanych ok. 70/80 oczyszczalni ścieków u 

mieszkańców gminy. W regulaminie zostały określone zasady na podstawie których 

mieszkańcy mogą się ubiegać - m.in. budynki mają być zamieszkałe i odebrane, 

mieszkaniec który będzie podpisywał umowę nie może zalegać w opłatach za śmieci ani 

za podatki. Pani Wójt wyjaśniła, że projekt będzie realizowany ze środków subwencji. 

Podkreśliła, że w przypadku złożenia rezygnacji przez mieszkańca na etapie realizacji, 

mieszkaniec będzie musiał oddać pieniądze za poniesione koszty.  

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/78/2025 w sprawie przyjęcia regulaminu uczestnictwa w 

projekcie „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na posesjach prywatnych 

mieszkańców Gminy Jabłonna – edycja 2025” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała nr XII/78/2025 została podjęta 14 

głosami za tj. jednomyślnie.  

 

e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jabłonna na 2025 rok” 

Magdalena Sałek-Lewczyk – poinformowała, że gmina ma coroczny obowiązek 

podjęcia takiej uchwały. Pani Wójt wyjaśniła, że zapisy nie uległy zmianie w porównaniu 

do roku 2024. Środki finansowe przeznaczone na realizacji zadań wynikających z 

programu to 30 000 zł w rozłożeniu na 9 zadań.  

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/79/2025 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jabłonna na 

2025 rok” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 
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 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/79/2025 została podjęta 14 

głosami za, tj. jednomyślnie.  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny 

na rzecz Gminy Jabłonna 

Magdalena Sałek-Lewczyk – wyjaśniła, że wpłynął wniosek od mieszkańców w sprawie 

nieodpłatnego przekazania nieruchomości, która stanowi drogę w studium i w planie 

zagospodarowania przestrzennego. 

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/80/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

nieruchomości w formie darowizny na rzecz Gminy Jabłonna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/80/2025 została podjęta 14 

głosami za, tj. jednomyślnie. 

  

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego 

określającego zasady współpracy w ramach Innych Instrumentów Terytorialnych 

na obszarze gmin Otuliny Roztocza 

Magdalena Sałek-Lewczyk – wyjaśniła, że w związku z chęcią poszukiwania nowych 

źródeł finansowania projektów, proponowane jest utworzenie partnerstwa z innymi 

gminami: Szastarką, Bychawą, Chrzanowem, Wysokiem, Goraj, Turobinem oraz 

Zakrzówkiem. Partnerstwo to miałoby na celu wykorzystanie nowych instrumentów 

terytorialnych, które stanowią element polityki unijnej. Pani Wójt wskazała, że część z 

tych gminy jest zagrożona trwałą marginalizacją. W ramach partnerstwa możliwe będzie 
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opracowanie strategii określającej kierunki działa, priorytety oraz szanse rozwoju tych 

gmin. Pani Wójt wyjaśniła również, że korzyścią z przystąpienia do takiego partnerstwa 

jest możliwość skorzystania ze środków dedykowanym takim inicjatywom w ramach 

konkursów w Urzędzie Marszałkowskim. Obecnie przewidziane są 2 konkursy: 

- 11.5 – umożliwiający ubieganie się o dofinansowanie modernizacji i przebudowy 

Centrum Kultury Gminy Jabłonna, na które przygotowana jest dokumentacja techniczna 

- 11.6 – dotyczący rozwoju turystyki na terenie województwa lubelskiego. W ramach 

tego konkursu planowane jest złożenie dwuetapowego projektu w centrum gminy, 

związanego z dorzeczem rzeki Czerniejówki.  

Pani Wójt podkreśliła, że uczestnictwo w partnerstwie i opracowanie strategii pozwala 

na uzyskanie dodatkowych punktów w konkursie. Dodała, że obecnie na terenie 

województwa lubelskiego funkcjonują 4 takie strategie, co stwarza realną szansę na 

pozyskanie środków finansowych.  

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Kamil Skałecki – zapytał, czy jest wiedza czy jakieś gminy podjęły tą uchwałę przed 

nami? 

Magdalena Sałek-Lewczyk – powiedziała, że jedna gmina. Wszystkie gminy mają czas 

do końca kwietnia na podjęcie tej uchwały. Pani Wójt zapowiedziała, że po podjęciu 

uchwał, między wszystkimi gminami będzie zawarte stosowne porozumienie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/81/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

międzygminnego określającego zasady współpracy w ramach Innych Instrumentów 

Terytorialnych na obszarze gmin Otuliny Roztocza 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 
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 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/81/2025 została podjęta 14 

głosami za, tj. jednomyślnie.  

 

h) w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 

Jolanta Góra – poinformowała, że kwota dochodów na 2025 r. zwiększyła się o 

2 841 670,87 zł i obecnie po zmianach wynosi 58 982 351,03 zł, natomiast kwota 

wydatków zwiększyła się o 823 829,62 zł i obecnie wynosi 63 694 268,25 zł. Po 

zmianach zmniejszeniu uległ deficyt i wynosi 4 711 917,22 zł. Zmniejszeniu iległy 

również przychody i obecnie wynoszą 6 191 853,22 zł. Pani Skarbnik objaśniła, że w 

związku ze zmianami i wprowadzeniem dużej kwoty dochodów zmniejszyły się 

planowane kredyty i pożyczki na 2025 r., obecnie planowana kwota kredytów i pożyczek 

wynosi 4 669 937,47 zł. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zwiększenie dochodów wynika 

przede wszystkim z wpływu refundacji wydatków z realizacji projektu w 2024 r. – 

Poprawa gospodarki wodno-ściekowej. Przypomniała, że w poprzednim roku wpłynęła 

kwota 1 300 000 zł, a teraz 1 833 338 zł. Pani Skarbnik omówiła poszczególne pozycje 

dotyczące zmniejszeń i zwiększeń po stronie dochodów i wydatków. Państwo Radni 

otrzymali w materiałach na sesję uzasadnienie szczegółowo obrazujące poszczególne 

zmiany, które przedstawiła Pani Jolanta Góra i stanowi ono załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/82/2025 w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/82/2025 została podjęta 14 

głosami za, tj. jednomyślnie.  
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i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Jolanta Góra – przedstawiła projekt uchwały, informując że zmiany obejmują załącznik 

nr 1 – prognoza kwoty długu, gdzie rok 2025 został dostosowany do zmian budżecie. Po 

zmianach planowana kwota długu na 2025 r. tj. 13 684 898,47 zł. Zmianie uległy również 

kwoty spłat kredytów od roku 2027 do 2040. Pani Skarbnik wytłumaczyła, że te 

zmniejszenia wynikają ze zmniejszenia planowanego kredytu.  

Kolejno Pani Jolanta Góra poinformowała, że załącznik nr 2 zawiera zmianę dot. 

przedsięwzięcia „Zwiększenie atrakcyjności turystycznej gminy Jabłonna - Fundusze 

Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027”, które zostało usunięte z załącznika, w związku 

z tym że gmina nie otrzymała dofinansowania w tym konkursie. 

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XII/83/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr XII/83/2025 została podjęta 14 

głosami za, tj. jednomyślnie. 

 

Ad. 11. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 25.03.2025 r. 

Nie zgłoszono uwag do w/w protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 25.03.2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, 

Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, 

Jerzy Pawelec, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pielecha 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w protokół został przyjęty 14 głosami za, tj. 

jednomyślnie. 

 

Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

W związku z tym, że na ostatniej sesji nikt nie skorzystał z tego trybu Pan 

Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

Ad. 13. Sprawy bieżące. 

Nikt z obecnych nie zgłosił chęci zabrania głosu.  

 

Ad. 14. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem punktów obrad Przewodniczący podziękował za udział w 

obradach i wypowiedział słowa: „Zamykam XII sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. 

Uchwała podjęta na sesji stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Jabłonna 

Kamil Skałecki 

 

 

 

 

Przygotowała: Magdalena Pęcak 


